

德貞女子中學
二零二四至二零二五年度
英文科 Inter-school Interpretive Reading Competition 2024-2025

敬啟者：

貴子女已參加了由羅定邦中學所舉辦的 Inter-school Interpretive Reading Competition 2024-2025，此活動旨在培養學生的語言表達能力，提升演繹技巧及演說的自信心，同時促進校際文化交流與合作。活動詳情如下：

活動項目：	Inter-school Interpretive Reading Competition 2024-2025
活動日期：	2025 年 3 月 8 日 (星期六)
活動時間：	上午 10 時至下午 1 時正
活動地點：	新界大埔馬聰路 8 號 羅定邦中學
集合時間及地點：	上午 9 時 15 分於大埔墟地鐵站 C 出口
解散時間及地點：	下午 1 時 30 分於大埔墟地鐵站 C 出口
負責老師：	周寶瑩老師、梁樂瑤老師
備 註：	● 由老師帶領學生前往活動場地。 ● 請穿整齊校服並準時出席活動。

請著 貴子女於 3 月 4 日前把回條交回負責老師，並請督促 貴子女依時出席活動。如有任何問題，請致電 2729 3211 與負責老師聯絡。

此致
學生家長

德貞女子中學校長

謹啟

二零二五年二月二十一日

-----回 條 -----

編號：254

敬覆者：

本人已知悉小女參加 貴校英文科「Inter-school Interpretive Reading Competition 2024-2025」，定當督促小女依時出席活動。

此覆
德貞女子中學校長

中_____級_____班_____號學生：_____

學生家長/監護人簽署：_____

學生家長/監護人姓名：_____

學生家長/監護人電話：_____

二零二五年 月 日

(收集家長/監護人聯絡電話，目的是讓負責老師在有需要時聯絡家長，有關資料將於活動完結後銷毀。)

Tack Ching Girls' Secondary School
2024-2025

English Department Inter-school Interpretive Reading Competition 2024-2025

21st February, 2025

Dear Parents / Guardians,

Your daughter has signed up for the Inter-school Interpretive Reading Competition 2024-2025 organised by Law Ting Pong Secondary School. This programme aims to develop students' language expression skills, enhance interpretive reading abilities, boost students' confidence in public speaking and foster inter-school cultural collaboration. Please kindly find the details below:

Activity:	Inter-school Interpretive Reading Competition 2024-2025
Date:	8th March, 2025 (Saturday)
Time:	10:00am - 1:00pm
Venue:	Law Ting Pong Secondary School Hall, 8 Ma Chung Rd., Tai Po
Gathering Time and Place:	9:15am at Tai Po MTR Station Exit C
Dismissal Time and Place:	1:30pm at Tai Po MTR Station
Teachers-in-charge:	Ms Crystal Chow & Ms Iris Leung
Note:	Our teacher will accompany the students to the competition venue. Please attend the event punctually and wear full school uniform.

Please complete the reply slip and return it to Ms Crystal Chow or Ms Iris Leung by 4th March, 2024. Please also remind your child to attend the above activity punctually. For any enquiries, please feel free to call 2729 3211 to contact the teachers-in-charge.

Yours faithfully,

Carol Chung
Principal

-----Reply Slip -----

No. : 254

_____ February, 2025

Dear Principal,

I have been informed that my child will participate in the **Inter-school Interpretive Reading Competition 2024-2025** and will remind her to attend the activity punctually.

Name of student: _____

Class & Class No.: _____ ()

Signature of Parent/Guardian: _____

Name of Parent/Guardian: _____

Phone number of Parent/Guardian: _____